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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена конструированию башенного крана грузоподъемностью 12 тонн и вылетом стрелы 20 метров. В ходе выполнения работы решаются следующие задачи: расчет механизмов подъема, передвижения тележки и механизма поворота, расчет металлоконструкции крана. При прочностных расчетах конструкции использовался метод предельных состояний. Все расчеты проводились в программе Mathkad, а чертежи выполнены в программе КОМПАС-3D.
        

        
          This work is devoted to the design of a tower crane with a lifting capacity of 12 tons and a boom departure of 20 meters. In the course of the work, the following tasks are solved: calculation of lifting mechanisms, movement of the trolley and the turning mechanism, calculation of the metal structure of the crane. In the strength calculations of the structure, the method of limit states was used. All calculations were carried out in the MathCad program, and the drawings were completed in the COMPAS-3D program.
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